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موقعیت هایمان 
استفاده کنیم

عــارف رســتمی، مهاجــم ایــن تیــم 
دربــاره شکســت مقابــل هــوادار 
می گوید: »مالکیت بازی دست ما 
بود و هوادار به جز توپی که تبدیل 
بــه گل کــرد، موقعیــت دیگــری 
نداشــت و توپ آن لحظه اولین بار 
بــود که به دســت گلر مــا می خورد. 
بــه نظــرم مــا غافلگیــر شــدیم ولــی 
موقعیت هــای زیــادی خلــق کردیم 
کــه متأســفانه بدشــانس بودیــم.«
او در مــورد عملکــرد خوب خودش 
و خط حمله در هفته های ابتدایی 
لیگ توضیح داد: »باز هم می گویم 
بدشانســی آوردیــم. در بــازی بــا 
فــولاد از موقعیــت صددرصــد گل 
اســتفاده نکردیــم. مــا سسیســتم 
بــازی خاصــی داریــم و بایــد از تــک 
موقعیت هــا اســتفاده کنیــم ولــی 
در خیلــی مواقــع موقعیت هــای 
مــا بــه گل تبدیــل نشــد. امیــدوارم 
بتوانیم در ادامه گل بزنیم و امتیاز 

بگیریــم.«
 رســتمی درباره هافبک خارجی ای 
که به جمع آنها اضافه شده است، 
توضیــح داد: »مــا یــک بــار او را 
دیدیــم. صددرصد بازیکنی اســت 
کــه مــد نظــر کادر فنــی اســت. در 
یکســری پســت ها کمبــود بازیکــن 
داریم. در چند هفته اخیر تســاوی 
و شکســت داشــتیم ولــی مطمئــن 
باشــید در هفته هــای آینــده بهتــر 

خواهیــم شــد.«
 مهاجــم مــس دربــاره بــازی مقابل 
د: »مــا  لومینیــوم توضیــح دا آ
محکــوم بــه پیــروزی هســتیم. ۴ 
هفته است نبرده ایم و باید جبران 
کنیــم. مــن هــم صددرصــد روی 
گلزنــی تمرکــز کــرده ام و امیــدوارم 
ایــن اتفــاق بیفتــد و  بــازی بــا نتیجــه 

همــراه باشــد.«
 

پاشایی: امیدواریم 
مثل بازی های 

قبل نمایش خوبی 
داشته باشیم

تیــم  بــی  مر یی  شــا پا حســین 
ذوب آهــن دربــاره بــازی تیمــش 
مقابــل اســتقلال می گویــد: »مــا 
تمرینــات منظــم خودمــان را انجام 
می دهیــم و امیدواریــم کــه بتوانیم 
مثل بازی های قبلی نمایش خوبی 
داشته باشیم و البته امیدواریم که 
از فرصت ها استفاده بهتری کنیم. 
مــا به عنــوان کادرفنــی و بازیکنــان، 
ینــات  تــلاش می کنیــم در تمر
خودمــان را ارتقــا دهیــم و روی 
نقــاط ضعــف و قوتمــان کار کنیم تا 
هر بازی بهتر از بازی قبلی باشیم و 
این وظیفه ای است که روی دوش 

خــود می بینیــم.«
 

ساکت الهامی: 
ملوان تیم 

شایسته ای است
ســاکت الهامــی ســرمربی هــوادار 
دربــاره بــازی تیمــش مقابــل ملوان 
می گویــد: »مــن ۳ فیلــم از بــازی 
آنهــا دیــدم و واقعــاً ملــوان یــک تیــم 
گردن کلفت اســت و هر کســی که 
می گوید تیم خوبی نیست، اشتباه 
می کنــد. بــه نظــر من ملــوان جزو ۴ 
یا ۵ تیم اول از نظر کیفیت فوتبالی 
در ایــران اســت و واقعــاً فوتبــال 
بــه روز و به نامــی بــازی می کنــد . 
بعــد از اینکــه فیلــم بازی شــان را 
دیــدم ســورپرایز شــدم، اصــلاً فکــر 
نمی کــردم این طــور باشــند چــون 
بازی هــای آنهــا را ندیــده بــودم امــا 
تیمی لایق و شایســته هســتند. به 
مازیــار زارع بابــت تیمــش تبریــک 
می گویــم و بــه خودش هــم تبریک 
می گویم؛ کســی که دو یا ســه ســال 
اســت مربیگری را شــروع کــرده اما 
تــا ایــن حد توانمند اســت و تیمش 
تــا ایــن حــد مــدرن و بــا برنامــه بازی 
می کنــد کــه مــن اصــلاً مانــدم کــه 

چقــدر تیم شــان خــوب اســت.«
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کاوه رضایی

مصدومیتی که ادامه یافت

کاوه رضایی، مهاجم سرشناس تیم تراکتور که سه روز پیش از دیدار مقابل 
پرســپولیس و در تمرین پرفشــار قربان بردیف از ناحیه مچ پا آســیب دید، 
بازی با پرســپولیس و مس رفســنجان را از دســت داد و در حالی که به نظر 
می رسید به بازی نفت مسجدسلیمان برسد، احتمال دارد در این مسابقه 
نیــز غایــب باشــد. رضایی پس از حضور تیــم تراکتور در تهــران، فیزیوتراپی 
خود را در پایتخت دنبال کرد و دو روز نیز از قربان بردیف مرخصی گرفت .

مجید عیدی

ملوان باید زودتر به پیروزی می رسید

مجید عیدی مدافع ملوان درباره اینکه چرا در 7 هفته لیگ موفق به کسب پیروزی 
نشـده بودنـد، توضیـح داد: »تیـم مـا بـا توجـه بـه بازی هـای خـوب و منسـجمی کـه 
انجام می دادیم زودتر از اینها باید می برد، اما نتیجه برای ما خوب رقم نمی خورد. 
مطمئن باشـید ملوان روزبه روز بهتر می شـود و به شـرایط خوبی می رسـد. هر دو  
تیـم توانسـتیم بـازی روان و تاکتیکـی انجـام بدهیـم و مشـکلی نبـود امـا با توجه به 

بارندگی هایی که از این به بعد هسـت باید از زمین بهتر نگهداری شـود.«

رشید مظاهری

تنها غایب سپاهان مقابل صنعت نفت

رشــید مظاهــری دروازه بــان باتجربه طلایی پوشــان اصفهان پیــش از بازی 
با پرســپولیس در تمرینات این تیم آســیب دید و باید دید چه زمانی آماده 
بازگشــت به میادین می شــود. باتوجه به بازگشــت دیگر مصدومان طلایی 
پوشــان بــه تمریــن، رشــید مظاهــری تنهــا غایــب شــاگردان مورایــس برای 
مصــاف بــا صنعــت نفــت آبادان اســت و بایــد دید ایــن دروازه بان بــا تجربه 

چــه زمانی بــه میادیــن بازمی گردد.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 مهدی مهدیخانــی مهاجم هوادار درباره 
حضــور در هــوادار می گویــد: »خیلــی 
خوشــحالم که به باشگاه هوادار پیوستم 
و ایــن فرصــت را دارم بــرای هــوادار مؤثــر 
باشــم. همــان طــور کــه می دانیــد ایــن 
اتفاق زود رخ داد، ممنونم از آقای ساکت 
الهامی که به من اعتماد داشتند و به من 
این پیشــنهاد را دادند. من از قبل تجربه 
کار بــا ایشــان را در زمــان پدیده داشــتم و 
از این پیشنهاد استقبال کردم و امیدوارم 

بتوانــم اتفاقــات خوبی را رقــم بزنم.«
او دربــاره مســابقه بــا مــس کرمــان کــه 
فرصــت بازی پیدا کــرد، می گوید: »خیلی 

بازی حساسی بود، از آن دسته بازی های 
شــش امتیــازی بــود کــه مــا توانســتیم بــا 
تمرکــز ظاهر شــویم و همــه چیزهایی که 
کادرفنــی گفتنــد را انجــام دهیــم و خدا را 
شــکر برنده شــویم. امیدوارم این روند را 
ادامــه دهیــم، حــس می کنــم تیــم خوبی 
داریــم و بچه هــا، کادر و مدیریــت یکــدل 
هستیم که اتفاقات خوبی را رقم بزنیم.«

مهدیخانی در مورد گلزنی به پرسپولیس 
در بــازی تدارکاتــی توضیــح داد: »با رفتن 
بــه ورزشــگاه شــهید کاظمــی یکســری 
خاطــرات برایــم زنــده شــد. بعــد از اینکــه 
از کرواســی بــه فوتبــال ایران برگشــتم دو 

ســال در تیم پرســپولیس حضور داشــتم 
و روزهــای تلــخ و شــیرین زیــادی را تجربه 
کــردم. از اینکه هم تیمی های گذشــته ام 
را دیــدم خوشــحالم. ایــن بــازی به من که 
مدت زیادی از شــرایط فوتبالی دور بودم 
کمــک کــرد بدنم با وضعیت بازی بیشــتر 
آشــنا شود. جدا از گلزنی من، بازی خوبی 

انجــام دادیــم و بــه نفع دو تیــم بود.«
 ایــن مهاجــم راجــع بــه جدایــی اش از 
پرســپولیس می گویــد: »دوســت دارم 
یــک روز راجــع بــه جدایی از پرســپولیس 
مفصــل صحبت کنــم، الان تمرکــزم روی 
باشــگاه هــوادار اســت. آنجــا یکســری 

بی مهری هــا و کم لطفی هــا بــه مــن شــد 
کــه ان شــاءالله بــا عملکــرد خوبــم بتوانم 

خــودم را ثابــت کنــم.«
 بازیکــن هــوادار دربــاره بــدون تیــم 
ماندنــش در هفته هــای ابتدایــی توضیح 
داد: »دو ســه پیشــنهاد بــود امــا فکــر 
می کــردم پیشــنهادات بهتــری بیایــد ولی 
به خاطر بازی نکردنم در پرسپولیس این 
اتفــاق نیفتــاد و بیــرون مانده بــودم و فکر 
می کــردم تــا نیم فصــل بدون تیم باشــم. 
از ســاکت الهامی ممنونم و امیدوارم این 
اعتمــاد را بــا عملکــرد خوبــم درون زمیــن 

پاســخ دهــم.«

مهدی مهدیخانی: بازی خوبی مقابل پرسپولیس ارائه کردیم

فصــل  مین  ســو ن  رفســنجا مــس 
حضــور در لیــگ برتــر را تجربه می کند. 
رفســنجانی ها کــه بــا محمــد ربیعــی به 
لیــگ برتــر صعــود کردنــد، کار را بــا این 
ســرمربی جــوان ادامــه دادنــد و حــالا 
روزهــای خوبی را تجربه می کنند. نکته 
جالــب این اســت کــه مس رفســنجان 
معمــولاً در چنــد هفتــه ابتدایــی فصل 
نمی توانــد نتایــج خوبی بگیــرد و هر بار 
شــایعه هایی در مــورد تغییــر کادرفنــی 
مطرح می شــود اما مســئولان باشــگاه 
مــس رفســنجان تمــام قد از ســرمربی 
خــود حمایــت می کنند چــون می دانند 
بــا ربیعــی هم روزهــای خوبــی را تجربه 
می کننــد و هــم اینکــه تیم شــان بــا 
آرامــش و بدون حاشــیه فصــل را ادامه 

خواهــد داد.
مــس رفســنجان در ایــن فصــل هــم 
مثــل ســابق نتوانســت شــروع خوبــی 

مــا همان طــور کــه  داشــته باشــد ا
انتظــار می رفــت شــرایط بهتــر شــد و 
شــاگردان محمــد ربیعــی توانســتند 
در ادامــه نتایــج خوبــی بــه دســت 
 بیاورنــد و حــالا بــه رده پنجــم جــدول 

برسند. 
محمد ربیعی سرمربی مس رفسنجان 
که حالا تیمش را برای بازی حســاس و 
مهم مقابل پرسپولیس آماده می کند، 
دربــاره پیــروزی مقابــل تراکتــور و رونــد 
خوبــی کــه مــس رفســنجان پیــش 
گرفتــه، می گویــد: »مــا ایــن فصــل هم 
در ۵ هفتــه ابتدایــی نتوانســتم نتایــج 
خوبــی بگیریــم. البتــه در ایــن ۵ هفته 
خیلــی خــوب بــازی کردیــم و مقابــل 
نســاجی، گل گهــر و آلومینیــوم حتــی 
غالــب بودیــم امــا اشــتباهات داوری 
اجــازه نــداد بــه پیــروزی برســیم. در 
مقابــل ذوب آهــن اصفهــان هــم یــک 
پنالتــی خــراب کردیــم کــه بــرد را از من 
گرفــت. در کل ریتــم بازی مــان بد نبود 
و رفتــه رفتــه بهتــر شــدیم. الان مــس 

رفســنجان بــه میــزان کیفیتی کــه ارائه 
می دهــد بهره مند نشــد امــا در کل اگر 
بخواهیــم به جریان بازی اشــاره کنیم، 
مکتب و فلســفه بــازی را دنبال کردیم 
و خدا را شــکر شــرایط دارد کم کم بهتر 

می شــود.«
خــوب بــازی کــردن مــس رفســنجان 
بــه گونــه ای اســت کــه خیلــی تیم هــا 
از شــاگردان محمــد ربیعــی تعریــف و 
تمجیــد می کننــد. چنــدی پیــش حتــی 
اســماعیل شــریفات وینگــر باتجربــه 
آلومینیــوم اراک در مصاحبــه ای کــه 
بــا ایــران ورزشــی داشــت، بــه صراحت 
گفــت در بــازی بــا مس رفســنجان حق 
تیــم ربیعــی بــود کــه پیــروز شــود امــا 
بدشانســی و اشــتباهات داوری مانــع 
از ایــن اتفــاق شــد. شــریفات در بخش 
دیگــری از صحبت هایــش هــم اعــلام 
کــرد فکــر می کنــد ایــن فصــل مــس 
رفســنجان قهرمان لیگ برتر می شود. 
مســأله ای کــه شــاید هیچ کارشناســی 
بــه آن اشــاره نکرده بــود. محمد ربیعی 

ســرمربی مــس رفســنجان با اشــاره به 
صحبت های شــریفات ادامه می دهد: 
»از ایشــان ممنونــم. شــریفات بازیکن 
باتجربــه ای اســت که بازی هــای زیادی 
انجــام داده. مــا در آن بازی واقعاً خوب 
بــازی کردیــم اما نتوانســتیم به پیروزی 
برســیم. البتــه آلومینیــوم هــم واقعــاً 
تیــم خوبی اســت و فوتبــال خوبی بازی 

می کنــد. 
بــه هــر حــال ایــن بازی هــا گذشــته 
اســت و حــالا تمــام تمرکــز خــود را روی 

بازی هــای آینــده گذاشــتیم.«
مــس رفســنجان در هفتــه نهــم لیــگ 
برتــر بایــد مقابــل پرســپولیس بــازی 
کنــد. مســی ها در ۵ تقابل قبلی مقابل 
قرمزهــای پایتخــت نتوانســتند بــه 
پیــروزی برســند. شــاگردان محمــد 
ربیعــی در بــازی جام حذفــی با نتیجه 2 
بــر یــک شکســت خوردنــد. در ۴ بــازی 
لیــگ برتر هــم ۳ بار شکســت خوردند 
و تنهــا یــک بــار توانســتند از قرمزهــای 
پایتخــت تســاوی و تــک امتیاز کســب 

کننــد. ربیعــی ظاهــراً چنــدان بــه ایــن 
آمــار توجــه نــدارد و بــه فکــر یــک بــازی 
خیلــی خــوب مقابــل شــاگردان یحیــی 
گل محمــدی اســت: »پرســپولیس 
بــرای مــن بســیار قابــل احتــرام اســت. 
آنهــا تیم مقتدر کشــور هســتند که چه 
در ســال های گذشــته و چــه ایــن فصل 
جــزو بهترین هــا بــوده و هســت. مــا 
می دانیــم کار ســختی داریــم امــا مثــل 
دیگــر بازی هــا تلاش می کنیــم نمایش 
مطلوبــی ارائه دهیــم و به دنبال نتیجه 
هســتیم. شــاید بتوانیــم این طلســم را 

بشــکنیم.«
بازی پرسپولیس و مس رفسنجان هم 
ظاهراً بدون تماشــاگر برگزار می شــود. 
مســأله ای کــه فوتبالی هــا را ناراحــت 
می کنــد. ســرمربی مــس رفســنجان 
هــم به خاطر نبود تماشــاگران ناراحت 
اســت: »واقعــاً ناراحت کننــده اســت. 
دوســت داریــم تماشــاگران حضــور 
داشــته باشــند چون به بازی ها شــور و 

هیجــان خاصــی می دهنــد.«

به اندازه کیفیتی که ارائه می دهیم، بهره مند نشدیم

 ربیعی: شاید طلسم نبردن پرسپولیس 
را شکستیم
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